
Řádná schůze  SRPŠ – 17.9.2020 

 

Schůze byla usnášeníschopná, protože byl přítomen nadpoloviční počet zástupců z jednotlivých 

tříd (viz. přiložená prezenční listina) 

 

1. Zvolení zapisovatele – navržena paní Hana Čurdová 

Hlasování: pro 15  proti 0  zdrželo se 1 

2. Zvolení ověřovatele – navržena paní Mgr. Marie Brichtová 

Hlasování: pro 16  proti 0  zdrželo se 0 

 

Program jednání: 

 

1. Členský příspěvek 

2. Sloučení spolků 

3. Diskuze 

 

Ad1) Členský příspěvek 400,- Kč/žák a plán rozpočtu na školní rok 2020/2021 

 Hlasování o členském příspěvku a plánu rozpočtu na školní rok 2020/2021 

Hlasování: pro 16  proti 0  zdrželo se 0 

 

 

Diskuze: 

V 16,30 hod. přišli na jednání SRPŠ pan ředitel Mgr. Libor Tománek, zástupkyně ředitele paní 

Mgr. Yvonna Kořístková, zástupce ředitele pan Mgr. Bc. Marek Housar a vedoucí družiny paní 

Želmíra Bozánová. 

 

Témata o kterých se diskutovalo: 

• Obědy – kvalita – možnost zřízení komise z řad rodičů, kteří projeví zájem 

• Ovoce do škol  

• Rozvrh odchodu dětí na oběd – od 21.9.2020 je stanoven stálý rozvrh 

• Kroužky – rozhodnutí zda otevřít kroužky bude do 30.9.2020 

• Parkování – řešeno s Brněnskými komunikacemi – požadavek na 1 – 2 místa 

• Poděkování za vedení online výuky na jaře 

• Družina – zda jít ven a kdy – střídají se jednotlivá oddělení po cca 20-30 minutách 

 

Další řádná schůze je naplánována na 10.12.2020 v 16.00 hod. 

 

Zápis zapsala: Hana Čurdová, v.r. 

 

 

Zápis ověřila: Mgr. Marie Brichtová, v.r. 

V Brně dne 17.9.2020 


